
Årsberättelse Landskrona Badmintonklubb

2022-2023

Aktiviteter: Tillfällen Antal deltagare

Antal betalande medlemmar 2022: VT2022 71 666

58 HT2022 64 626

Årets säsong har liksom föregående genomförts i Västervångskolans idrottshall.
Träningstiderna har varit måndagar och onsdagar. Träningarna har främst letts 
av Tommy Lee och Tobias Burnesson. Första timmen har de yngre ungdomarna 
(U11) tränat, och därefter har de äldre ungdomarna (U13+U15) haft sin 
träningstid. Uppslutningen på ungdomsträningen har mestadels varit god, 
särskilt i den äldre gruppen. Många intresserade hör av sig via hemsidan och 
vill börja, dessa har slussats in allt eftersom i mån av plats.

Ungdomarna har i allt större grad varit ute och tävlat under säsongen som gått.
Vid Aura-slaget i Malmö i december 2022 var det t.ex. hela 9 spelare från 
Landskrona i farten, och vid Bjärredsspelen 2023 slutade både Svante 
Burnesson och Julia Borglin på andra plats i sina respektive klasser. Utöver de 
enskilda tävlingarna har klubben haft ett U13-lag i en ungdomsserie. 
Erfarenheten ungdomarna får av att komma ut och mäta sina krafter med 
andra är oerhört värdefull.

Verksamheten för äldre ungdomar och seniorer har växt till sig, och det har 
varit träning nästan varje måndag och onsdag efter ungdomsträningarna. Den 
äldre träningsgruppen har haft möjligheten att stanna kvar och spela fritt 
samtidigt som seniorerna, vilket förhoppningsvis har varit inspirerande för 
ungdomarna. 

Den traditionella skynkbadmintonen genomfördes som avslutning av 
höstsäsongen innan juluppehållet. Föräldrar och syskon fick vara med och 
uppslutningen var därför mycket god. Det spelades många jämna matcher och 
var en god stämning i hallen. En ny tradition har dessutom blivit att avsluta 
vårsäsongen med ett klubbmästerskap.

Styrelsen har under året haft få protokollförda möten, men även informella 
möten har hållits. Detta har varit tillräckligt för att sköta styrelsearbetet på ett 
tillfredsställande vis.

Årets styrelse har bestått av:
Tommy Lee (Ordförande) Hampus Rode (Vice sekreterare)

Magnus Persson (Vice Ordförande) Anette Persson (Ledamot)

Andreas Stolt (Kassör) Matthew Lee (Suppleant)

Mattias Bergman (Sekreterare)

Under året har deltagarantalet i ungdomsverksamheten fortsatt att vara stort, 
och utmaningen i fortsättningen är framförallt att engagera fler ledare. I och 



med att ungdomarna i allt större grad är ute och tävlar kommer de att i högre 
grad behöva träna på fjäderbollar, vilket blir en utmaning för ekonomin i och 
med att materialkostnaden stiger. Ekonomin går dock fortsatt starkt och det 
finns därmed goda förutsättningar för att klara utmaningarna som står framför 
oss.



Årsbokslut

Landskrona Badmintonklubb

Förenklat årsbokslut för räkenskapsåret 2022-01-01 – 2022-12-31

Resultaträkning

Intäkter
Medlemsavgifter
Gåvor och Bidrag
Verksamhetsintäkter
Försäljningsintäkter
Övriga intäkter
Summa intäkter

Kostnader
Verksamhetskostnader
Försäljningskostnader
Övriga externa kostnader
Personalkostnader
Av- och nedskrivningar av materiella och
immateriella anläggningstillgångar
Övriga kostnader
Summa kostnader

Verksamhetens över-/underskott

Finansiella intäkter
Finansiella kostnader

Över-/underskott efter finansiella poster

Bokslutsdispositioner
Skatt

Årets över-/underskott

2022

25350,00 kr
19974,20 kr
1245,60 kr
1600,00 kr

-
48169,80 kr

22064,13 kr
1895,00 kr
9795,25 kr

-

-
-

33754,38 kr

14415,42 kr

31,68 kr
-

14447,10 kr

-
-

14447,10 kr

2021

18350,00 kr
14382,15 kr
1388,00 kr
1200,00 kr

-
35320,15 kr

10300,12 kr
1600,00 kr
9035,25 kr

-

-
-

20935,37 kr

14384,78 kr

-
-

14384,78 kr

-
-

14384,78 kr



Balansräkning

Tillgångar
Immateriella anläggningstillgångar
Byggnader och mark
Inventarier
Varulager
Kundfordringar
Övriga fordringar
Finansiella placeringar
Kassa och bank
Summa tillgångar

Eget kapital
Balanserade över-/underskott
Årets över-/underskott

Summa eget kapital

Skulder
Lånseskulder
Leverantörsskulder
Skatteskulder
Övriga skulder
Summa skulder

Summa eget kapital och skulder

2022

-
-
-
-
-
-
-

143358,05 kr
143358,05 kr

116960,95 kr
14447,10 kr

131408,05 kr

-
-
-

11950,00 kr
11950,00 kr

143358,05 kr

2021

-
-
-
-
-
-
-

126410,95 kr
126410,95 kr

102576,17 kr
14384,78 kr

116960,95 kr

-
-
-

9450,00 kr
9450,00 kr

126410,95 kr

2023-03-30

Andreas Stolt
Kassör Landskrona Badmintonklubb





Verksamhetsplan för Landskrona Badmintonklubb

2023-2024

Ungdomsträningen har de senaste säsongerna tagit ordentlig fart igen efter en 
tung period. Vi har just nu två träningsgrupper som tränar två pass i veckan, en
yngre grupp (U11) och en äldre (U13+U15). Ett mål för kommande säsong är 
att engarera fler som ledare, vilket är helt nödvändigt för att kunna fortsätta 
köra så här många träningspass varje vecka.

Ambitionen kommande säsong är att fortsätta att locka nya ungdomar till 
träningarna, så att våra träningsgrupper är välfyllda. Vidare vill vi att 
ungdomarna ska trivas på träningarna och att många ska vilja fortsätta och 
satsa vidare. I förlängningen är målet att ungdomarna ska komma ut och tävla 
och så småningom att klubben får ihop ett representationslag i seriespel.

Vi har under säsongen som gått ställt upp med ett U13-lag i serispel. Att även 
kommande säsong ställa upp med lag i en ungdomsserie är ett mål. Att ställa 
upp med ett seniorlag är dock inte rimligt, utan får skjutas på framtiden. 
Framtiden ser dock lovande ut, så om några år ska det förhoppningsvis vara 
möjligt att ställa upp med ett seniorlag igen. Förutom ett ungdomslag i 
seriespel är målet att komma ut på tävlingar, för både ungdomar och seniorer. 
Detta är något som är viktigt för utvecklingen som badmintonspelare, dvs. att 
komma ut och få regelbunden matchning.

Målsättningen är också att engagera fler att hjälpa till kring träningarna som 
ledare, så att inte tränaren ska behöva dra hela lasset själv. Målsättningen är 
även att få fler att engagera sig i styrelsearbetet. För att hjälpa föräldrar och 
andra att bli ledare kan det komma att hållas någon form av interna 
tränarkurser, detta för att föra vidare den badmintonkunskap som finns i 
klubben.

Klubben har tidigare år haft utbyte med utländska badmintonklubbar och 
anordnat resor för detta ändamål. Detta är något som finns i tankarna för 
framtiden.

Det ekonomiska resultatet har de senaste säsongerna vänt rejält uppåt. Inget 
serielag och få spelare på seniorträningarna har minskat 
fjäderbollsförbrukningen, vilken tidigare år har varit den enskilt största 
kostnadsposten. Samtidigt har det betalats in många medlemsavgifter. När 
ungdomarna åker ut och tävlar i större omfattning kommer de dock att behöva 
träna mer med fjäderbollar, vilket kommer att märkas ekonomiskt. Målet är 
därför att hitta en balans mellan fjäderbollsförbrukning och uttag av 
träningsavgift så att klubben får en hållbar ekonomisk utveckling.

Viljan att göra någonting bra av badmintonen är fortsatt stark, och 
engagemanget på träningar och tävlingar är stort. Därför är ovanstående mål 
klart realistiska att nå.


